
Rada Miejska w Solcu Kujawskim 

 

Protokół nr XXIII/20 

XXIII sesja RM odbyła się w dniu 27 listopada 2020 r.  

Obrady rozpoczęto 27 listopada 2020 r. o godz. 13:00, a zakończono o godz. 14:59 tego 

samego dnia. 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie kworum. 

W posiedzeniu wzięło udział 15 Radnych. 

Obecni: 

1. Andrzej Bąbka  

2. Grażyna Bieniek 

3. Dariusz Chojnacki 

4. Bartłomiej Czaki 

5. Mariusz Damrat 

6. Agnieszka Dorawa 

7. Justyna Gapska 

8. Beata Kołota 

9. Adam Michalak 

10. Tomasz Pacek 

11. Szymon Raczyński 

12. Tomasz Rudny 

13. Tadeusz Szczepański 

14. Marzanna Szewczyk 

15. Alicja Żaguń 

 

Lista obecności Radnych stanowi - zał. 1 do niniejszego protokołu. 

Lista obecności zaproszonych gości stanowi – zał. 2 do niniejszego protokołu.  

 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

 

B. Czaki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do zaproponowanego porządku obrad 

XXIII sesji RM ?  

Radni nie zgłosili.  

B. Czaki – Przewodniczący RM - Kto z Radnych jest za przyjęciem  porządku obrad ? 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 



 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Andrzej Bąbka, Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Bartłomiej Czaki, Mariusz Damrat, 

Agnieszka Dorawa, Justyna Gapska, Beata Kołota, Adam Michalak, Tomasz Pacek, Szymon 

Raczyński, Tomasz Rudny, Tadeusz Szczepański, Marzanna Szewczyk, Alicja Żaguń. 

 

Przyjęty porządek obrad XXIII sesji Rady Miejskiej, który stanowi – zał.  3 do protokołu. 

 

3. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Solca Kujawskiego w okresie 1 września 2020 

r. do 15 listopada 2020 r. 

T. Substyk – Burmistrz Solca Kujawskiego – przedstawiła w/w sprawozdanie, które 

stanowi – zał. 4 do niniejszego protokołu.  

 

B. Czaki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi, zapytania  do przedstawionego 

sprawozdania ?  

 

Radny Dariusz Chojnacki – zwrócił się z pytanie dot. przebiegu drogi S 10. 

Odpowiedzi udzieliła T. Substyk – Burmistrz Solca Kujawskiego.  

 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Solec Kujawski na 2020 rok. 

 

M. Michalska – Kierownik Ref. Księgowości Budżetowej – przedstawiła w/w projekt 

uchwały.  

B. Czaki – Przewodniczący RM - Czy są uwagi do ww. projektu uchwały ?  

Radni nie wnieśli uwag. 

 

Głosowano w sprawie: 

B. Czaki – Przewodniczący RM - podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Solec 

Kujawski na 2020 rok.  



B. Czaki – Przewodniczący RM - Kto z Radnych jest za przyjęciem ww. projektu uchwały? 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Andrzej Bąbka, Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Bartłomiej Czaki, Mariusz Damrat, 

Agnieszka Dorawa, Justyna Gapska, Beata Kołota, Adam Michalak, Tomasz Pacek, Szymon 

Raczyński, Tomasz Rudny, Tadeusz Szczepański, Marzanna Szewczyk, Alicja Żaguń. 

 

Uchwała Nr XXIII/200/20 została podjęta jednogłośnie (zał. 5).   

 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Solec 

Kujawski na lata 2020 – 2024. 

 

M. Michalska – Kierownik Ref. Księgowości Budżetowej – przedstawiła w/w projekt 

uchwały.  

B. Czaki – Przewodniczący RM - Czy są uwagi do ww. projektu uchwały ?  

Radni nie wnieśli uwag. 

 

Głosowano w sprawie: 

B. Czaki – Przewodniczący RM - podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Solec Kujawski na lata 2020 – 2024.  

B. Czaki – Przewodniczący RM - Kto z Radnych jest za przyjęciem ww. projektu uchwały? 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Andrzej Bąbka, Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Bartłomiej Czaki, Mariusz Damrat, 

Agnieszka Dorawa, Justyna Gapska, Beata Kołota, Adam Michalak, Tomasz Pacek, Szymon 



Raczyński, Tomasz Rudny, Tadeusz Szczepański, Marzanna Szewczyk, Alicja Żaguń. 

 

Uchwała Nr XXIII/201/20 została podjęta jednogłośnie (zał. 6).   

 

6. Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta, przyjmowanej jako 

podstawa obliczania podatku rolnego. 

 

M. Michalska – Kierownik Ref. Księgowości Budżetowej – przedstawiła w/w projekt 

uchwały.  

B. Czaki – Przewodniczący RM - Czy są uwagi do ww. projektu uchwały ?  

Radni nie wnieśli uwag. 

 

Głosowano w sprawie: 

B. Czaki – Przewodniczący RM - podjęcie uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny 

skupu żyta, przyjmowanej jako podstawa obliczania podatku rolnego.  

B. Czaki – Przewodniczący RM - Kto z Radnych jest za przyjęciem ww. projektu uchwały? 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Andrzej Bąbka, Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Bartłomiej Czaki, Mariusz Damrat, 

Agnieszka Dorawa, Justyna Gapska, Beata Kołota, Adam Michalak, Tomasz Pacek, Szymon 

Raczyński, Tomasz Rudny, Tadeusz Szczepański, Marzanna Szewczyk, Alicja Żaguń. 

 

Uchwała Nr XXIII/202/20 została podjęta jednogłośnie (zał. 7).   

 

7. Podjęcie uchwały w sprawie „Wieloletniego programu gospodarowania 

mieszkaniowym zasobem gminy Solec Kujawski na lata 2020 – 2027”. 

B.Białkowska – Z-ca Burmistrza Solec Kujawski - przedstawiła w/w projekt uchwały.  



B. Czaki – Przewodniczący RM - Czy są uwagi do ww. projektu uchwały ?  

Radni nie wnieśli uwag. 

 

Głosowano w sprawie: 

B. Czaki – Przewodniczący RM - podjęcie uchwały w sprawie „Wieloletniego programu 

gospodarowania mieszkaniowym zasobem gminy Solec Kujawski na lata 2020 – 2027”.  

 

B. Czaki – Przewodniczący RM - Kto z Radnych jest za przyjęciem ww. projektu uchwały? 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Bartłomiej Czaki, Mariusz Damrat, Agnieszka Dorawa, 

Justyna Gapska, Beata Kołota, Adam Michalak, Tomasz Pacek, Szymon Raczyński, Tomasz 

Rudny, Tadeusz Szczepański, Marzanna Szewczyk, Alicja Żaguń. 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Andrzej Bąbka.  

 

Uchwała Nr XXIII/203/20 została podjęta (zał. 8).   

 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład 

mieszkaniowego zasobu Gminy Solec Kujawski. 

 

B.Białkowska – Z-ca Burmistrza Solec Kujawski - przedstawiła w/w projekt uchwały.  

B. Czaki – Przewodniczący RM - Czy są uwagi do ww. projektu uchwały ?  

Radny Adam Michalak – zwrócił się z pytaniem o to czy standard mieszkań przydzielanych 

przez Gminę jest zadawalający dla tych osób, które dwukrotnie odmawiają jego przyjęcia.  

Odpowiedzi na pytanie Radnego udzieliła B. Białkowska – Za-ca Burmistrza Solca 

Kujawskiego.  

 



Głosowano w sprawie: 

B. Czaki – Przewodniczący RM - podjęcie uchwały w sprawie zasad wynajmowania lokali 

wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Solec Kujawski.  

B. Czaki – Przewodniczący RM - Kto z Radnych jest za przyjęciem ww. projektu uchwały? 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Andrzej Bąbka, Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Bartłomiej Czaki, Mariusz Damrat, 

Agnieszka Dorawa, Justyna Gapska, Beata Kołota, Adam Michalak, Tomasz Pacek, Szymon 

Raczyński, Tomasz Rudny, Tadeusz Szczepański, Marzanna Szewczyk, Alicja Żaguń. 

 

Uchwała Nr XXIII/204/20 została podjęta jednogłośnie (zał. 9).   

 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 

przetargowego trybu zawarcia umowy najmu lokalu w budynku Szkoły Podstawowej Nr 

1 w Solcu Kujawskim. 

 

B.Białkowska – Z-ca Burmistrza Solec Kujawski - przedstawiła w/w projekt uchwały.  

B. Czaki – Przewodniczący RM - Czy są uwagi do ww. projektu uchwały ?  

Radni nie wnieśli.  

 

Głosowano w sprawie: 

B. Czaki – Przewodniczący RM - podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy najmu lokalu w budynku 

Szkoły Podstawowej Nr 1 w Solcu Kujawskim.  

 

B. Czaki – Przewodniczący RM - Kto z Radnych jest za przyjęciem ww. projektu uchwały? 

 

Wyniki głosowania 



ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Andrzej Bąbka, Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Bartłomiej Czaki, Mariusz Damrat, 

Agnieszka Dorawa, Justyna Gapska, Beata Kołota, Adam Michalak, Tomasz Pacek, Szymon 

Raczyński, Tomasz Rudny, Tadeusz Szczepański, Marzanna Szewczyk, Alicja Żaguń. 

 

Uchwała Nr XXIII/205/20 została podjęta jednogłośnie (zał. 10).   

 

10. Podjęcie uchwały w sprawie „Wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń 

wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych na lata 2021-2025”, będących w posiadaniu 

Zakładu Gospodarki Komunalnej spółka z ograniczoną odpowiedzialnością w Solcu 

Kujawskim. 

B.Białkowska – Z-ca Burmistrza Solec Kujawski - przedstawiła w/w projekt uchwały.  

Szczegółowych informacji dot. ww. projektu uchwały udzielił również Pan Sebastian Wrycza 

– Prezes Zakładu Gospodarki Komunalnej Sp. z o.o. w Solcu Kujawskim.  

B. Czaki – Przewodniczący RM - Czy są uwagi do ww. projektu uchwały ?  

Radni nie wnieśli.  

 

Głosowano w sprawie: 

B. Czaki – Przewodniczący RM - podjęcie uchwały w sprawie „Wieloletniego planu 

rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych na lata 2021-

2025”, będących w posiadaniu Zakładu Gospodarki Komunalnej spółka z ograniczoną 

odpowiedzialnością w Solcu Kujawskim.  

B. Czaki – Przewodniczący RM - Kto z Radnych jest za przyjęciem ww. projektu uchwały? 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 



ZA (15) 

Andrzej Bąbka, Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Bartłomiej Czaki, Mariusz Damrat, 

Agnieszka Dorawa, Justyna Gapska, Beata Kołota, Adam Michalak, Tomasz Pacek, Szymon 

Raczyński, Tomasz Rudny, Tadeusz Szczepański, Marzanna Szewczyk, Alicja Żaguń. 

 

Uchwała Nr XXIII/206/20 została podjęta jednogłośnie (zał. 11).   

11. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych dla Gminy Solec Kujawski na rok 2021. 

 

I. Konaszewska – Z-ca Dyrektora MGOPS – przedstawiła ww. projekt uchwały.  

B. Czaki – Przewodniczący RM - Czy są uwagi do ww. projektu uchwały ?  

Radni nie wnieśli.  

 

Głosowano w sprawie: 

B. Czaki – Przewodniczący RM - podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego 

Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych dla Gminy Solec 

Kujawski na rok 2021.  

B. Czaki – Przewodniczący RM - Kto z Radnych jest za przyjęciem ww. projektu uchwały? 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Andrzej Bąbka, Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Bartłomiej Czaki, Mariusz Damrat, 

Agnieszka Dorawa, Justyna Gapska, Beata Kołota, Adam Michalak, Tomasz Pacek, Szymon 

Raczyński, Tomasz Rudny, Tadeusz Szczepański, Marzanna Szewczyk, Alicja Żaguń. 

 

Uchwała Nr XXIII/207/20 została podjęta jednogłośnie (zał. 12).   

12. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania 

Narkomanii dla Gminy Solec Kujawski na rok 2021. 



 

I. Konaszewska – Z-ca Dyrektora MGOPS – przedstawiła ww. projekt uchwały.  

B. Czaki – Przewodniczący RM - Czy są uwagi do ww. projektu uchwały ?  

Radni nie wnieśli.  

 

Głosowano w sprawie: 

B. Czaki – Przewodniczący RM  - podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego 

Programu Przeciwdziałania Narkomanii dla Gminy Solec Kujawski na rok 2021. 

B. Czaki – Przewodniczący RM - Kto z Radnych jest za przyjęciem ww. projektu uchwały? 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Andrzej Bąbka, Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Bartłomiej Czaki, Mariusz Damrat, 

Agnieszka Dorawa, Justyna Gapska, Beata Kołota, Adam Michalak, Tomasz Pacek, Szymon 

Raczyński, Tomasz Rudny, Tadeusz Szczepański, Marzanna Szewczyk, Alicja Żaguń. 

 

Uchwała Nr XXIII/208/20 została podjęta jednogłośnie (zał. 13).   

13. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania 

Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie w Gminie Solec 

Kujawski na lata 2021-2025.  

 

I. Konaszewska – Z-ca Dyrektora MGOPS – przedstawiła ww. projekt uchwały.  

B. Czaki – Przewodniczący RM - Czy są uwagi do ww. projektu uchwały ?  

Radni nie wnieśli.  

 

Głosowano w sprawie: 

B. Czaki – Przewodniczący RM - podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego 



Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie 

w Gminie Solec Kujawski na lata 2021-2025.  

B. Czaki – Przewodniczący RM - Kto z Radnych jest za przyjęciem ww. projektu uchwały? 

 

 Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Andrzej Bąbka, Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Bartłomiej Czaki, Mariusz Damrat, 

Agnieszka Dorawa, Justyna Gapska, Beata Kołota, Adam Michalak, Tomasz Pacek, Szymon 

Raczyński, Tomasz Rudny, Tadeusz Szczepański, Marzanna Szewczyk, Alicja Żaguń. 

 

Uchwała Nr XXIII/209/20 została podjęta jednogłośnie (zał. 14).   

14. Stanowisko Rady Miejskiej w Solcu Kujawskim w sprawie projektu ustawy z dnia 18 

września 2020 r. o zmianie ustawy o ochronie zwierząt oraz niektórych innych ustaw. 

 

B. Czaki – Przewodniczący RM – przedstawił ww. projekt stanowiska. 

Czy są uwagi do ww. stanowiska ?  

Radni nie wnieśli.  

  

Głosowano w sprawie: 

B. Czaki – Przewodniczący RM - stanowisko Rady Miejskiej w Solcu Kujawskim w 

sprawie projektu ustawy z dnia 18 września 2020 r. o zmianie ustawy o ochronie zwierząt 

oraz niektórych innych ustaw.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Dariusz Chojnacki, Bartłomiej Czaki, Mariusz Damrat, Agnieszka Dorawa, Justyna Gapska, 



Beata Kołota, Tomasz Pacek, Szymon Raczyński, Tomasz Rudny, Tadeusz Szczepański, 

Marzanna Szewczyk 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Andrzej Bąbka, Grażyna Bieniek, Adam Michalak, Alicja Żaguń 

 

Stanowisko w sprawie projektu ustawy z dnia 18 września 2020 r. o zmianie ustawy o 

ochronie zwierząt oraz niektórych innych ustaw zostało przyjęte i stanowi – zał. 15 do 

niniejszego protokołu.   

  

15. Wolne głosy i wnioski. 

 

Wolne głosy i wnioski zgłosili: 

 

Radna Beata Kołota – w sprawie postawienia dodatkowych koszy ulicznych zwłaszcza obok 

istniejących ławek np. przy ul. Leśnej czy przy ul. Powstańców. 

Odpowiedzi na wniosek udzieliła T. Substyk – Burmistrz Solca Kujawskiego.  

   

Radny Adam Michalak – dot. możliwości dofinansowania albo zakupienia nowego sprzętu 

do Ośrodka Sportu i Rekreacji, ponieważ zużyty, niewymieniany od 20 lat stwarza 

niebezpieczeństwo dla trenujących dzieci.  

Odpowiedzi na wniosek udzieliła T. Substyk – Burmistrz Solca Kujawskiego.  

 

Radny Tomasz Rudny – podziękował za zrealizowanie wniosku, który Radny składał na 

poprzedniej sesji dot. postawienia przy cmentarzu regałów na zużyte znicze do ponownego 

wykorzystania. 

T. Substyk – Burmistrz Solca Kujawskiego – zaapelowała  do mieszkańców, aby na 

regałach stawiać tylko znicze w dobrym stanie, do ponownego wykorzystania, a nie 

zniszczone. 

B. Czaki – Przewodniczący RM – poinformował, że do Rady Miejskiej wpłynęły 2 

interpelacje od Radnej Agnieszki Dorawy oraz od członków Komisji Społecznej dot. 

doświetlenia ul. Kujawskiej oraz montaż u lustra komunikacyjnego na skrzyżowaniu ul. 

Piastów i ul. Mickiewicza.  



Przypomniał również Radnym o obowiązku przygotowania do 5.12.20 r. przez komisje stałe 

RM opinii o projekcie budżetu na 2021 rok i złożyć swoje opinie do Komisji Gospodarki i 

Budżetu, która to komisja sformułuje ostateczny wniosek o projekcie budżetu i przedłoży ją 

Przewodniczącemu RM.      

  

16. Zamknięcie sesji. 

 

B. Czaki – Przewodniczący RM - podziękował Radnym, Pani Burmistrz za udział w sesji i 

zamknął obrady sesji o godz. 14.59.  

 

 

  

Przewodniczący 

Rada Miejska w Solcu Kujawskim 

  

 

Przygotował(a): Katarzyna Ciudzińska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


